
 

 

Utdrag från styrelsemöte 24 November 2024 

 

• Uppdatering av hästavtal pågår, förslaget som skickats ut till hästägare har gått tillbaka till 

styrelsen för ombearbetning. Nytt förslag tas fram till styrelsemötet den 8 December. Hästägarna 

bjusds in till workshop kring detta i Januari. 

 

• Styrelsen har fått frågan om vi arbetar för att återigen samla verksamheten på SORF? 

Men anledning av denna fråga har vi gått igenom vad som gjorde att vi lämnade Sorf? 

 

• Blandannat detta: 

 

Kan ej hyra in oss då vi utgör Konkurrerande verksamhet till Sorf 

 

Som en del av Sorf: 

 

Fick ej ha egen kassa  

Svårt med tävlingsgrupper då vi inte fick ha egna insamlingar 

Fick krav om att Separera gymnastikdelen från övrig verksamhet 

Ledare fick ej vara ideélla 

Pga ovanstående skulle avgiften höjas till 175 kr /träning 

Fick ej äga vår Utrustning 

Fick ej äga våra Dräkter 

Misstro/anklagelser om stöld 

Tider i ridhuset för extra aktiviteter var alltid en kamp 

Ofta Klagomål från dem som ”måste” dela ridhuset med voltigen 

Underlaget inte underhållet för vår verksamhet 

Flertalet Kände sig inte välkommen 

Ej möjlighet till uppstallning  

 

 

Framåt skulle det Bli svårt med föreningshästen 

 

Med tanke på detta anser inte styrelsen att det finns anledning att lägga energi på denna fråga i 

dagsläget. 

Vi tittar istället på möjligheter att utveckla vårt samarbete på befintlig anläggning, då styrelsen 

anser att det gynnar föreningen på ett bättre sätt.  

 

• Mötet beslutar att icke medlemmar kan hyra in sig för träning på simulatorn för 150 kr/tim 

 

• Mötet beslutar om att köpa in en sadel till föreningshästen (lånar just nu sadel av privatperson) 

• Detta finansieras av pengar som finns kvar från bidraget till hästen samt vinst från 

Ullmaxförsälningen.  

 

• Mötet beslutar att genomföra en viss prisökning till 2025, prisökningen kommer att genomföras 

from feb 2025. Information om detta skickas ut i samband med information från 

Verksamhetsgruppen.  

 

• Information om att SM gått med + resultat gör att vi kan räkna med en slant in i kassan. om 

resultatet medger så ser vi till så våra funktionärer får gratis boende i samband med SM. 

 

• Nästa möte 8 december  

 

 

 

 

 


